
Pjanic: Derby? Liczę na remis
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Przed nami pierwsze od sześciu lat derby, w których zabraknie Miralema

Pjanica. Bośniak pomógł wczoraj Juventusowi w ważnym zwycięstwie z

Atalantą. Po meczu był pytany o pojedynek o prymat w stolicy Włoch.

- Roma jest wielkim zespołem z wielkim trenerem i sprawią nam problemy. Tutaj

jednak jest zwycięskie DNA, potrafimy radzić sobie z presją - mówi Pjanic dla Sky

Sport.

W wywiadzie dla Sportmediaset skupia się z kolei na wyniku derbów:

- Między Lazio i Romą zawsze będę życzył dużo lepiej Romie, która jest świetnym

zespołem. Jutro jednak mam nadzieję na remis, będzie korzystny. To dwa świetne

zespoły, z pewnością będzie piękny mecz.
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